
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Sülysáp Nagyközségi  Önkormányzat Képviselő-testületének 2007. október 15-én (hétfőn) 
18.00 órai kezdettel megtartott munkaterv szerinti ülésén.

Jelen vannak: A Polgármester, Jegyző, a települési képviselők a jelenléti ív szerint, az Ügyvédi Iroda 
munkatársai, a meghívottak.

Horinka László polgármester Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes. A 
mobiltelefonokat kérem kikapcsolni vagy néma üzembe helyezni.. A kiküldött meghívóban olvasható 
napirendre teszek javaslatot annyit kiegészítéssel, hogy az állattartó rendeletet mégsem tűzzük most 
napirendre, majd csak a novemberi testületi ülésre, mivel még egyeztetéseket kellene tartani. Ma volt 
egy összejövetel a nagyobb létszámú állatokat tartóknak, akik 6-8 fővel jelentek meg elsősorban a 
baromfitartók. Az egyéb állattartók nem igazán jelentek meg, ők belefértek a rendelet kereteibe, ott 
nem is volt probléma.
Kiosztásra került egy előterjesztés a ravatalozó pályázattal kapcsolatban. A pályázati pénz egy részéről 
le  kellene  mondani,  mert  keletkezett  egy  különbözet.  Szeretnék  még  szóban  előterjeszteni  egy 
napirendi pontot, ami arról szól, hogy a Magdolna úton kátyúba hajtás miatt kártérítési igénnyel élt 
egy hölgy még áprilisban.  További kérelem érkezett a FÉK-től, amelyben a Falumúzeum melletti üres 
termet szeretnék használni. Úgy tudom, hogy Katus Norbert képviselő úrnak lesz még egy javaslata, 
miszerint  a  településünkről  készült  légi  fotókból  lehetne  falinaptárt  készíttettni.  Így  4  ponttal 
egészülne ki a napirend. Még annyit szeretnék, hogy körünkben van a Tőalmási  Székhelyű Közös 
Fenntartású  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  vezetője,Szvitek Melinda,  és  szeretném ezt  a 
napirendet előre venni. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek szeretném felkéri Szücsi Csaba települési képviselő urat.

A  Képviselő-testület  tagjai  10  igen,  1  tartózkodási  szavazati  aránnyal  Szücsi  Csaba  települési 
képviselőt megválasztották jegyzőkönyv-hitelesítőnek.

A Képviselő-testület  tagjai  egyhangú  szavazati  aránnyal  az  alábbi  napirendi  pontok  tárgyalásával 
értettek egyet.

NAPIREND ELŐTT:
Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Horinka László polgármester

Az ülés napirendje:
1./ Kistérségi átsorolásból adódó feladatellátás módosítása

Előadó: Horinka László polgármester

2./ Az  Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottsági beszámolója
Előadó: Katus Norbert

Wass Albert Művelődési Központ mb. igazgatója

3./ E g y e b e k:
a./ OMSB előterjesztései

Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

b./ A  pedagógiai,  módszertani  reformot  támogató  informatikai  pályázatok 
támogatása
Előadó: Horinka László polgármester
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c./ Sülysáp Nagyközség várossá válása (pályázat)
Előadó: Horinka László polgármester

d./ Szücsi Zsolt Sülysáp, Határ u. 9. szám alatti lakos kártérítési ügye
Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

e./ A NOEL-Lámpaház Kft. 2007. évi támogatási pályázata
Előadó: Horinka László polgármester

f./ Bursa Hungarica támogatáshoz keretösszeg meghatározása
Előadó: Horinka László polgármester

h./ Dr. Fábián Gábor lakásigénylése
Előadó: Horinka László polgármester

i./ Tápiósülyi templom altemplomának feltárása
Előadó: Horinka László polgármester

j./ Tápiómente Ökölvívó Egylet kérelme
Előadó: Horinka László polgármester

k./ Jakabszállási lakosok súlykorlátozótábla kihelyezési ügye
Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

l./ Harmónia Alapfokú Művészetoktatási Int. Kérelme
Előadó: Horinka László polgármester

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

228/2007.(X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló jelentést.

Határidő: 2007. október 15.
Felelős: Horinka László polgármester

1./ NAPIRENDI PONT:
Kistérségi átsorolásból adódó feladatellátás módosítása

Horinka László polgármester: Ezt a feladatot eddig a Monori Kistérségi Társulás keretében 
láttuk el. Nagyon alacsony létszámmal volt a feladat ellátása. Az Intézmény Vezetője majd el 
fogja mondani, hogy már talán az elmúlt évben fel kellett volna tölteni a létszámokat a 100 %-
os szintre.
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Lehetőségként merült fel, hogy mi is hozzájuk tartozzunk a jövőben, ahol már most is 100 %-
os létszámmal látják el  a feladatot.  Ami most kiosztásra került  pótlólag az az a számítás, 
amiben az előterjesztésben már utaltam. Településünkre van vetítve, amiből azt olvasom ki, 
hogy 363 eFt az az összeg, amit be kellene fizetnünk.  

Szvitek  Melinda:   Köszöntöm  a  Képviselő-testület  tagjait.  Úgy  tudom,  hogy  minden 
képviselő megkapta a bemutatkozó anyagunkat. Szeretném elmondani, hogy 2000. január óta 
dolgozom itt, jelenleg IV. éves pszichológus hallgató vagyok. A kistérségen belül 3 potenciális 
jelölt  van  a  feladat  ellátására:  Nagykáta,  Tápiószele  és  Tóalmás.  A  nagykátai  kistérségi 
koordinátor vetette fel, hogy mi lenne, ha a három település hozzánk csatlakozna. Közelebb is 
van  Tóalmás,  Tápiószelétől  minden  elvágja  Sülysápot.  A családsegítői  feladatokba  nem 
akarok belemenni,  mert  gondolom, hogy mindenki  elolvasta  az  anyagot.  Tudom, hogy itt 
három félállású családsegítő végzi a feladatot, ami nagyon csekély. Van egy pszichológus is, 
akit  a  kistérségen  belül  foglalkoztatnak.   A törvény  azt  írja  elő,  hogy  Sülysápra  2  fő 
gyermekjlólétist  és 1,5 fő családgondozót kellene felvenni. Arra jutottunk, hogy ha három 
fővel el tudjuk indítani a szolgáltatást az nagyon jó + 1 piszichológus. Egy jó családgondozó 
felér  5 pszichológussal.  A problémákon segíteni csak a  szülőkkel együtt  lehet,  így egy jó 
családgondozó  nagyon  sok  problémát  meg  tud  oldani.  Tud  segítséget  nyújtani 
ügyintézésekben és mindenféle olyan ügyben, ami a családot bármilyen formában érinti. Így 
fontosabbnak tartom a családgondozót,  mint  a  pszichológust.  A költségvetéshez  szeretnék 
hozzászólni:  a  bevételi  oldalon szerepeltettem, hogy Sülysáp a lakosságszám és a kiskorú 
gyermekek számának alapján kétféle támogatásra jogosult. Állami támogatásra, amit minden 
CSASE megkap. A kistérség abban nyújt segítséget, hogy 500.- Ft-ot kap lakosonként minden 
település. Mi 790 .- Ft-ot kapunk lakosonként, mert egy felsőbb kategóriába tartozunk, így 
lesz ebből 6.378 eFt. Családsegítésként plusz normatívát kapunk. A következő évtől három 
szociális ellátást fognak még bevezetni. Ebben benne lesz a családsegítés is. Így plusz 300.- 
Ft-pt  leigényelhet  a  település  a  következő  évtől.  A másik  ilyen  támogatás,  amit  szintén 
kistérségek  kapnak,  a  0-17  éves  korú  gyermekek  esetében  gyermekjólétre,  ha  társulás 
keretében látja el a feladatot az intézmény akkor 1050 .- Ft-ot lehet leigényelni. Az idei évben 
a többcélú társulás saját  költségvetéséből kapunk 400.- Ft-ot pluszban. Erre van  70 %-os 
esély,  hogy  megkapjuk.  Ezt  nem  számoltam  bele,  de  szerepeltetem  a  bevételi  oldalon. 
Sülysáp  tekintetében véleményem szerint  nagyon jó  a  bevétel..  Nem tudom még,  hogy a 
következő  évi  bérek  hogyan  alakulnak.  Túl  sok  eltérés  nem  lesz.  123.800.-  Ft  (F3 
kategóriával).  Ehhez  jön  hozzá  lakossági  hozzájárulásként  160.-  Ft  lakosonként  minden 
településről  Tóalmásnak.  Közös költségként  van a  pszichológus,  az  intézményvezető  és  a 
szakmai  vezető  bére.  363  eFt-tal  kell  hozzájárulni  a  kistérség  fenntartásához  a  saját 
költségvetésből.  Ha ezt megkapjuk a kistérségtől, akkor visszajön az Önkormányzatnak ez az 
összeg és nem kell fizetni. Ha az Önkormányzat  a szükséges irodai költségeket biztosítja, ez 
egy  nagyon  jól  működő  kistérség  lehet.   Nálunk  szét  van  választva  a  családsegítés  és  a 
gyermekjólét.  A társult  5  település  polgármesterei,  jegyzői  és  képviselői  mindig  minden 
támogatást  megadnak  nekünk.  Minden  ülésre  elmentem,  amelyre  meghívtak.  Cserébe  azt 
kértem, hogy ha gondunk van, akkor nekünk is  segítsenek.  Talán még ebben a  hónapban 
megalakítunk  egy egyesületet,  leginkább a  pályázatok elnyerése  végett.  Ha  a  jövő  évben 
kérem, hogy az Önkormányzat mint egyesületet támogasson bennünket, akkor tegyék meg. 
Egy csomó mindent el tudunk érni, mint szociális intézmény. Azt gondolom, hogy ezek az 
összegek nem nagy összegek, ezért kérem, hogy támogassák.
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Horinka László polgármester:  A kistérségi átsorolásunkkal ezek azok a feladatok, amiket 
meg kell  oldanunk,  kistérségen belül.  Én úgy láttam, hogy nem sok esély van arra,  hogy 
Úrival  és  Mendével  önálló  intézményt  hozzunk  létre.  Megoldást  keresünk,  ezúton 
megköszönöm  a  társulásban  részvevő  polgármestereknek,  és  az  Intézményvezető 
Asszonynak, hogy fogadtak bennünket, és lehetőséget kaptunk a betekintésre.
Az ellátás színvonalában komoly előrelépés várható ezzel. Elég ha csak a létszámra gondolok. 
Egyébként  is  várható,  hogy  komolyabban  jobban  oda  lehet  figyelmi  a  feladatra,  mint  a 
mostani intézménynél.

Hozzászólók: Farkas Gáborné, Lukács István, Kecser István

Szvitek Melinda:  Létszám alapján is jobban járunk. Azt mondja az abonyi módszertan, hogy 
25-30 ezer lakosnál többet nem érdemes a kistérségbe tenni, mert nem tudják összefogni az 
egészet.  Most  sem  kell  idecsatlakozni,  csak  ezt  ajánlotta  mindenki.  Igazából  a  szakmai 
munkában nem hiszem, hogy különbség van a hovatartozás miatt.  Közlekedés szempontjából 
is itt vagyunk a szomszédban. A helyi emberek tudják a helyi emberek ügyeit megoldani. Ki 
merem jelenteni, hogy sokkal jobbak azok az emberek, akik helyben laknak. 
Kinevezés  szempontjából  az  intézményvezető  nevezhet  ki,  az  önkormányzat  nem.  Az 
intézményvezető  a  társulási  tanácshoz  tartozik.  Ezt  a  társult  települések  polgármesterei 
alkotják. 
Féléves elszámolással  működünk a települések felé.  A tárgyi feltételeket a település fizeti. 
Kérem, hogy ez a későbbiekben sem legyen vita tárgya. 

Horinka László polgármester:Csak a vezető utazik, a többi dolgozó itt lesz helyben. 
160 .- Ft/lakos, ha jól értem, ezt igazából a település fizeti, de ebből a különböző pénzügyi 
tevékenységek,  irodai  dolgok  kerülnek  bonyolításra.   A hátteret  nekünk  kell  biztosítani. 
Monorral nem volt ilyen rugalmas és gördülékeny az elszámolás. Volt is ebből probléma a 
költségvetés elfogadásakor.

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
fogadták el:

229/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. január 
1. napjától kezdődően csatlakozik a Tóalmási Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálathoz.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Horinka László polgármester
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Horinka  László  polgármester:  Ezzel  témával  szorosan  összefügg,  hogy a  Polgármesteri 
Hivatal  szűkös,  és  mivel  valamikor  a  90-es  évek  elején  a  CSASE oldalát  is  használta  a 
Hivatal,  és  most  esetleg  a  Művelődési  Ház  melletti   lakásba  áttelepítenénk  a  CSASE-t. 
Megnéztem, szerintem ott  elférnének.  Így ez a  rész felszabadulna és  használatba tudnánk 
venni.  A kistanácstermet  is  igénybe  tudnánk  venni,  de  ezt  még  össze  kell  hangolni  a 
Művelődési Házzal.  A lakásban a nedvesedést ki kell küszöbölni. A CSASE jelenlegi helyén 
is kell felújításokat végezni.  A lakásra már korábban volt határozat, hogy rendbe kell tenni. 
Ezt tájékoztatónak szántam. 

2./ NAPIRENDI PONT:
A  Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottsági beszámolója

Katus Norbert:  Emailban ment körbe egy anyag, ami nem volt jó, mert készült egy másik 
anyag is. Lényegi eltérés a gazdasági részen van, miután az OMSB  és a Pénzügyi Bizottság is 
tárgyalta a beszámolót, két sor kikerült a beszámolóból, ami véletlenül maradt benne. Azon 
felül a rovat- és oldalszerkesztők díjazását a duplájára emeltük. Ennyi a módosulás, a többi 
ugyanaz. A rovatszerkesztők díjazása 7.500.- Ft, az oldalszerkesztőké 5.000.- 

Hozzászólók: Lukács István, Farkas Gáborné

Horinka László polgármester:  A b./ pontban most nem javasolunk új státuszt, de jövőre 
napirendre kerülhet. Megköszönöm a szerkesztők munkáját és kérem Katus Norbertet, hogy 
ezt tolmácsolja. Azt a határozatot teszem  fel szavazásra, amelyet az OMSB terjesztett elő.

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

230/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Sülysápi 
Hírforrás című helyi lap éves beszámolóját, és az OMSB javaslata alapján a beszámolót az 
alábbi kiegészítésekkel fogadja el:
A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a lap továbbra is ingyenesen jusson el mindenkihez 
a településen. 
A Képviselő-testület most nem javasol egy új státust, de a jövő évi költségvetés tárgyalásakor 
a lehetőségek figyelembevételével napirendre tűzi ezt a kérdést.
A Képviselő-testület Katus Norbertnek és a szerkesztőbizottság minden tagjának megköszöni 
munkáját.

Határidő: folyamatos
Felelős: Horinka László polgármester
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3/a. NAPIRENDI PONT:
OMSB előterjesztései

Katus Norbet: Október 23-án lesz a megemlékezés, a műsort a Szent István Általános Iskola 
adja, koszorúzás lesz a sápi emlékműnél. Egyre több civil szervezet fog ezen részt venni. A 
keretműsort  a  sápi  színjátszókörösök  adják.  Az  OMSB kérése,  hogy mivel  két  nyugdíjas 
csoport  van,  legyen  ugyanaz  a  módszer,  mint  a  z  iskolák  esetében,  hogy  az  56-os 
megemlékezésen a sápi,  a márciusi megemlékezésen a sülyi  csoport lépjen fel. Most még 
mindkét csoport  szerepelni, de már beleegyeztek, hogy a jövő évtől ez változni fog.

Lukács István. Bizottságunk a Pénzügyi Bizottság javaslatára kapott egy megbízást, hogy 
nézzük meg az intézményeknél  a  kollektív szerződéseket,  mert  soknak tűntek a  pótlékok. 
Utánanéztem  a  kollektív  szerződéseknek,  melyeket  a  munkáltató  köt,  a  munkavállalók 
illetékes  képviselőjével.  Ha  nincs  szakszervezet,  akkor  joguk  van  munkaszerződést  vagy 
hasonlót kötni a közalkalmazotti tanáccsal. A Szent István Általános  Iskolában az utóbbi van 
az óvodában és a  Móra Ferenc Általános Iskolában a másik.  Nekünk,  fenntartónak olyan 
lehetőségünk van,  hogy az  általunk  kinevezett  magasabb  vezetőknek  képviselnünk  kell  a 
fenntartó érdekeit. Megnéztem a szerződéseket, törvénnyel ellentétes dolgot nem találtam. A 
pótlékokat  a  közalkalmazottak  jogállásáról  szóló  rendelet  alapján  állapítják  meg  az 
intézményekben. Vannak kötelezők, adhatók és a fenntartó által adhatók. Nálunk a kötelezők 
megvannak, adható egy van. Egyéb pótlékokat a fenntartó az előző évek alapján adott.  A 
pótlékokat ez a rendelet tolig szabályozza. Semelyik nem éri el a maximumot a toligban. Az 
más kérdés, hogy az elmúlt 6-7 évben időnként  adtunk pótlékokat, de néhány pótlék már ki is 
üresedett. Már nincs pályaválasztási felelős pótlék sem. Nem törvénytelenek, így a bizottság 
azt  javasolja,  hogy  erre  a  tanévre  hagyjuk  változatlanul  és  ezeket  képviselje  az 
intézményvezető a kollektív szerződések tárgyalásánál.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

231/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott,  hogy az OMSB 
javaslata alapján a 2007/08-as tanévre a kollektív szerződéseken nem kíván változtatni.

Határidő: 2007. október 15.
Felelős: OMSB elnöke

Intézményvezetők

3/b. NAPIRENDI PONT:
A  pedagógiai,  módszertani  reformot  támogató  informatikai 
pályázatok támogatása

Horinka László polgármester:   Írásos előterjesztés készült, ez egy 100 %-os támogatású 
pályázat. Véleményem szerint be kell nyújtani. 
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

232/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  ezennel  elhatározza,  hogy  a 
Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program keretében meghirdetett Pedagógiai, módszertani 
reformot támogató informatikai infrastruktúra fejlesztésére irányuló pályázatot benyújtja.

Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

3/c. NAPIRENDI PONT:
Sülysáp Nagyközség várossá válása (pályázat)

Horinka  László  polgármester:  Az  elmúlt  ülésen  már  döntöttünk  a  pályázatról,  csak 
kimaradt, hogy be is kívánjuk nyújtani a pályázatot és vállaljuk a feladatok ellátását. Ezt a 
határozatot is kell mellékelni a pályázat benyújtásához.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

233/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  ezennel  elhatározza,  hogy 
kezdeményezi Sülysáp nagyközség várossá nyilvánítását, és erről a mellékelt dokumentum 
alapján  és  a  területszervezési  eljárásról  szóló  1999.  évi  XLI.  Törvény  16.§.  (2)  bek. 
Értelmében vállalja,  hogy a várossá nyilvánítás  esetén ellátja a  városi  önkormányzatok és 
szerveik  részére  jogszabályban  előírt  kötelezettségeket,  megteremti  azok  végrehajtásának 
szervezeti és személyi feltételeit.

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a várossá nyilvánítási kezdeményezést a 
regionális  közigazgatási  hivatal  útján  terjessze  fel  az  Önkormányzati  és  Területfejlesztési 
Miniszterhez.

Határidő: 2007. október 24.
Felelős: Horinka László polgármester
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3/d. NAPIRENDI PONT:
Szücsi Zsolt Sülysáp, Határ u. 9. szám alatti lakos kártérítési ügye

Gulyásné  dr.  Gál  Ilona  jegyző:  Annyit  szeretnék  mondani,  hogy a  TFKB ÉS Pénzügyi 
Bizottság  együttes  ülésen  felmerült  kérdésként,  hogy  Szücsi  Zsolt  miért  nem  tud 
jegyzőkönyvet  és  fényképet  bemutatni.  A minap  hozott  egy költségvetést,  és  valóban  azt 
mondta,  hogy készült  rendőrségi  jegyzőkönyv.  éss  fotó is,  de  abból  ő  nem kapott  és  azt 
mondták neki a rendőrök, hogy Monorról bármikor bekérhetőek. 

Hozzászólók: Farkas Gáborné,  Katus Norbert,  Kecser István

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

234/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Szücsi  Zsolt 
Sülysáp, Határ u. 9. szám alatti lakos kérelmét, miszerint a Magdolna u. 1. szám előtt kátyúba 
hajtott,  melynek során  megsérült  személygépjárművének felnije,  illetve  a  gumi  kiszakadt, 
melynek következtében a  keletkezett  kára  60.000.-  Ft,  és  ezt  az  összeget  szeretné,  ha  az 
Önkormányzat részére megtérítené.

A  Képviselő-testület  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
javaslata alapján a kérelmet elutasítja.

Felkérik a Jegyzőt, hogy Szücsi Zsoltot a döntésről értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

235/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Kossuth 
Lajos utca és a Magdolna utca teljes szakaszán (a szükséges helyeken) 40 km/h tábla, illetve 
az úthibákat jelző tábla kerüljön kihelyezésre, a Magyar Közút hozzájárulásával és a Műszaki 
Csoport előzetes felmérése alapján.

Határidő: 2007. november 15.
Felelős: PMHIV Műszaki Csoportja

.
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3/e. NAPIRENDI PONT:
A NOEL-Lámpaház Kft. 2007. évi támogatási pályázata

Horinka László polgármester:  Ez egy érdekes pályázat, amely igazából úgy tűnik, mintha 
pályázat lenne, de lehet hogy csak forgalomnövelő kísérlet a cég részéről. A TFKB. szerint 
alternatív ajánlatot kell bekérni. Részletes katalógust kaptunk, amiben a rengeteg termékük 
felsorolásra kerül. 

Hozzászólók: Szücsi Csaba,  Farkas Gáborné

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

236/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elhatározza,  hogy  Sülysáp 
ünnepi diszkivilágítására árajánlatokat szerez be, melyek függvényében fogja eldönteni, hogy 
a NOEL-Lámpaház Kft. pályázatához az önerőt biztosítja-e.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Horinka László polgármester

3/f. NAPIRENDI PONT:
Bursa Hungarica támogatáshoz keretösszeg meghatározása

Horinka László polgármester: A Pénzügyi Bizottság és TFKB összevont ülésén tárgyalta ezt 
a  témát,  és  ezt  a  határozati  javaslatot  kívánták  előterjeszteni,  ami  itt  az  előterjesztésben 
megjelenik. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

237/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Pénzügyi  és 
Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi  Bizottság  együttes  javaslatát  arra  vonatkozóan, 
hogy  a  Bursa  Hungarica  felsőoktatási  önkormányzati  ösztöndíjpályázatban  a  2008/09. 
tanévben  10  hónapra  50.000.-  Ft-os  havi,  osztható  támogatási  keretösszeg  kerüljön 
meghatározásra. A Képviselő-testület a keretösszeg meghatározásával egyetért.
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Felkérik  a  Polgármestert  és  a  Pénzügyi  Csoport  Vezetőjét  a  szükséges  intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Horinka László polgármester

Seprősné Cseri Ágota a Pénzügyi Csoport vezetője

Farkas Ferenc település képviselő az ülésre  megérkezett.

3/h. NAPIRENDI PONT:
Dr. Fábián Gábor lakásigénylése

Horinka László polgármester: Fábián doktor úr tudomást szerzett az Állomás u. 13. szám 
alatt található egyik lakás megüresedéséről és benyújtotta kérelmét. Tudomásom szerint a mai 
napon megtekintette a lakást és úgy látja, hogy neki az kicsi. Viszont nagyon tetszik neki a 
szomszédos telek, amit nem sikerült árverésen értékesítenünk. Elképzelhető, hogy megveszi. 
Hivatalosan  még  nem  vonta  vissza  a  kérelmét,  mely  a  lakásra  vonatkozik.  Jelöljük  ki 
bérlőnek, adjuk meg a lehetőséget, hogy oda beköltözzön, és ha valóban érdekli a telek, akkor 
arra adjon be pályázatot.  Most az írásos javaslattal tudunk foglalkozni. 

Hozzászólók: Farkas Gáborné,  Dr. Papp Ágostonné

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

238/2007. (X.15.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Dr.  Fábián  Gábor  Péter 
háziorvost a Sülysáp, Állomás u. 13. I. szám alatti szociális bérlakás bérlőjéül kijelőli 2007. 
november 1. napjától kezdődően.

Felkérik a Jegyző Asszonyt a bérleti szerződés megkötésére.

Határidő: 2007. november 1.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

3/i. NAPIRENDI PONT:
Tápiósülyi templom altemplomának feltárása

Horinka László polgármester: Aki ma 17 órára eljött a templomhoz az tehetett egy sétát a 
pincében  és  megtekinthette,  hogy milyen  irányú  folytatása  lehetne  az  alagútnak,  amit  ott 
láttunk. Én úgy látom, hogy az észak, északkeleti iránya a pincének nem a templom fele tart. 
Én nem szívesen szánnék erre milliókat. A muzeológus levele még nem érkezett  meg. Ha 
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nem jön  semmi,  akkor  csak  elnapoljuk  a  döntést.  Írjunk  egy levelet  az  Örökségvédelmi 
Hivatalnak is, hogy milyen feltételek mellett és hogyan végezhetünk itt kutatómunkát.

Hozzászólók: Katus Norbert, Kecser István

3/j. NAPIRENDI PONT:
Tápiómente Ökölvívó Egylet kérelme

Horinka László polgármester: Volt már előttünk ez az anyag kétszer is. Azt kértük, hogy 
nézzük meg, hogy pontosan hol is lenne ez, és hogyan akarja használni, mik az elképzelései 
Lantos Gyulának. Lukács Istvánnal ketten voltunk kint. A Malom épületének az a része ez 
ahol a disco működik, és annak az alagsorában szeretnék kialakítani a boksz-edzőtermet. A 
mostani  bérlő  Szabó  József,  ő  sem hosszú  távon  (4  éves  bérleti  szerződése  van),  addig 
biztosítja a működést, és hogy utána mi lesz, azt nem lehet tudni. A mostani kérelme a Lantos 
Gyulának egy részletesebb, költségek vonatkozásában, részletesen kifejti, hogy mire kívánja a 
pénzt költeni. Két bizottság tárgyalta, ellentmondó javaslatok születtek. Az OMSB támogatja, 
a TFKB-Pénzügyi Bizottsági ülésen elutasító javaslat született.

Hozzászólók: Csanádi Gábor, Farkas Gáborné , Katus Norbert, Szücsi Csaba, Csanádi Gábor, 
Lukács István, Zemen József

Horinka László polgármester : Önálló egyesületként működnének. Egy magánkézben lévő 
ingatlanban a mi pénzükből végeznek majd beruházást, én is jobban örülnék, ha mi tudnánk 
helyet biztosítani nekik, de jelenleg nincs. 

A Képviselő-testület  tagjai  7  igen,  4  nem,  1  tartózkodási  szavazati  aránnyal  az  alábbi 
határozatot hozták:

239/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  ismét  megtárgyalta  Lantos 
Gyula kérelmét a Tápiómente Ökölvívó Szakosztály támogatásával kapcsolatban.
A Képviselő-testület úgy döntött, az OMSB javaslata alapján, hogy a 2007. évre vonatkozóan 
300.000.- Ft-tal, azaz Háromszázezer forinttal támogatja az Egylet működését, mely összeget 
a felszerelések megvásárlásához biztosít. 

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határozat: azonnal
Felelős: Horinka László polgármester

Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője
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3/k. NAPIRENDI PONT:
Jakabszállási lakosok súlykorlátozótábla kihelyezési ügye

Horinka László polgármester: Ezen a területen magánberuházásban kiépítésre került  egy 
aszfaltút  szakasz  kb.  1,2  km  hosszú.  Ezen  a  szakaszon  mindenféle  kamionok  és  nagy 
teherautók járnak. Küldtek egy levelet, hogy rakjunk ki egy súlykorlátozó táblát. A probléma 
az, hogy már van kint egy ilyen tábla. Semmi akadálya, de van ott. Én azt javasolom, hogy 
ezek alapján megkeresem a Vercsik urat, hogy pontosan mit akar, mert nem egyértelmű amit 
leírt. 

Hozzászólók: Farkas Gáborné, Lukács István, Kecser István,  Lányi György

Horinka László polgármester: Elvileg a mi fenntartásunk alatt működik ez az út. Oda kell 
figyelni, hogy szabályosan legyen kint a tábla az Isaszeg és Dány közötti összekötő útnál. 
Beszélek a Vercsik úrral, elviekben járuljunk hozzá a tábla kihelyezéséhez. Javasolom, hogy a 
következő testületi ülésre úja kerüljön napirendre ez a téma. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

240/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a 
jakabszállási lakosok kérelmét még pontosítani szükséges, ezért a novemberi testületi ülésre 
újra napirendre tűzik.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. november 8.
Felelős: Horinka László polgármester

3/m. NAPIRENDI PONT:
Harmónia Alapfokú Művészetoktatási Int. kérelme

Horinka László polgármester: Hivatalosan semmi tájékoztatást nem kaptam, hogy mi lesz a 
Harmóniával. Október 10-én kaptam a levelet. Olvasható, hogy normatívát nem igényel az 
intézmény, viszont mégiscsak folyik valamilyen oktatást. 

Hozzászólók: Lukács István,  Farkas Gáborné , Katus Norbert, Szücsi Csaba,  Kecser István, 
Csanádi Gábor

Horinka László: Igen ezt a jogot már tavaly átadtuk az intézményvezetőknek. 

Gulyásné dr. Gál Ilona: Süveges úr annyit mondott a saját számításai alapján, hogy óránként 
125.- Ft a bérleti díj összege gyermekekre vetítve. 
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Annyit  szeretnék elmondani,  hogy Süveges  úrnak meglehetős  érdeke kell,  hogy fűződjön 
ennek az oktatásnak a beindításához, mert amióta beadta a kérelmet, mindennap hívott, hogy 
tájékoztathatja-e a szülőket , hogy mennyit kell fizetni. 

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

241/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ismét megtárgyalta a Harmónia 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény támogatási kérelmét.
A Képviselő-testület úgy határozott, hogy az intézmény támogatási kérelmét továbbítani kell 
az  intézményvezetőknek,  hogy  hozzák  meg  döntésüket  azzal  a  kikötéssel,  hogy  az 
intézménynek legalább minimális bérleti díjfizetési kötelezettsége legyen.

Felkérik a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Horinka László polgármester

Intézményvezetők

3/n. NAPIRENDI PONT:
Sóber Szabina Mónika kártérítési ügye

Horinka László polgármester: A Magdolna úton az  Akácfa utca előtt lévő kátyúról van szó. 
Április 16-án kelt beadvány. Ma jött be az ügyfél és kiegészítést tett,  mely szerint 31 e Ft-os 
kára keletkezett. Ez a rész tavaly vasúti kővel feltöltésre került, de ez nem tartós.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Az előzetesen beadott kárbecsléssel szemben további 16 eFt-
os kár keletkezett, mivel a futómű is sérült, és további két gumit elkoptatott. 

Hozzászólók: Katus Norbert

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

242/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Sóber  Szabina 
Mónika Sülysáp, Erkel F. u. 98. szám alatti lakos kérelmét, miszerint a Magdolna úton az 
Akácfa  utca  előtt  lévő  kátyúba  hajtott,  melynek  során  megsérült  személygépjárművének 
felnije, illetve gumija, melynek következtében 31 eFt-os kára keletkezett, és ezt az összeget 
szeretné, ha az Önkormányra részére megtérítené.
A Képviselő-testület a kérelmet elutasítja.
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Felkérik a Jegyzőt, hogy Sóber Szabina Mónikát a döntésről értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

3/o. NAPIRENDI PONT:
Ravatalozó kialakítására benyújtott pályázat

Horinka László polgármester.: Arról van szó, hogy  a tervezői költségbecslés alatti áron 
indult  meg  a  ravatalozó  kialakítása.  A különbözet  60  %-áról  kellene  lemondani,  mely 
522.945 Ft.

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodási, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

243/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  ezennel  elhatározza,  hogy 
Sülysáp  „Tápiósüly”  Ravatalozó  kialakítása  című  pályázatban  a  Tanács  által  jóváhagyott 
beruházási összköltség arányos részéről, azaz 522.945 Ft-ról lemond.

Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

3/p. NAPIRENDI PONT:
Falu Érdekvédelmi Közösség kérelme

Horinka László polgármester: Azt kérik, hogy azt a bizonyos helyiséget, ami a Falumúzeum 
mellett van, használhassák összejöveteleik céljából.

Hozzászóló: Lukács István, Katus Norbert, László Ferenc, Farkas Gáborné 

Horinka László polgármester: Úgy tudom, hogy nem örökbe kérik és ehhez kapcsolnám azt 
a döntést, amikor a Sülysápi II. Karitász Csoport kérte a rendelő mellett álló helyiséget, amit 
nem adtunk oda. Amit megkaptak helyiséget viszont hamarosan lebontjuk. Sajnos nincs olyan 
civil központunk, mint amilyen Üllőn található. Javasolnám, hogy azzal a kikötéssel, hogy 
telefont,  fűtést,  takarítónőt,  stb.  nem  tudunk  biztosítani,  a  FÉK  részére  adjuk  oda  a 
Falumúzeum melletti lakást addig, amíg egyéb céljai nincsenek azzal az Önkormányzatnak, 
minden járulékos költség fizetésével együtt kapják meg.  
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A Képviselő-testület tagjai 1 nem 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták :

244/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Falu 
Érdekvédelmi Közösség kérelmét, és úgy határozott, hogy a Falumúzeum mellett szolgálati 
lakást részükre addig biztosítja összejöveteleik megtartására, amíg azzal az Önkormányzatnak 
egyéb céljai nem lesznek. Továbbá minden járulékos költséget is a FÉK-nek kell megfizetnie.

Felkérik a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. november 1.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

3/r. NAPIRENDI PONT:
Naptár készítése Sülysápról

Katus Norbert: Arra gondoltam, hogy készülhetne Sülysápról. A4 méretű falinaptár, lapozós 
megspirálozva, 12 hónap, ennek a nyomdai költsége ezer darab esetén 485 Ft bruttó. Ez a 
novemberi újságban lesz meghirdetve, hogy rendelhető lesz. Véleményem szerint árat kellene 
meghatározni. 

Hozzászólók:  László Ferenc, Lányi György, Kecser István

Horinka László polgármester:  :  Hasonló naptár már készült  a Tápióvidék élőhelyeiről , 
melynek ha jól tudom  990 Ft az ára.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

245/2007. (X.15. sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a 
Nagyközségről készüljön 1000 db 2008. évi falinaptár.

Felkérik  a  Wass  Albert  Művelődési  Központ  mb.  igazgatóját  a  szükséges  intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2007. november 20.
Felelős: Katus Norbert mb. igazgató

Horinka László polgármester.: Tájékoztatni szeretném a T. Képviselő-testületet arról, hogy 
a TFKB ülésre a Lányi György települési képviselő úr hozott be néhány fényképet, melyek 
alapján megállapítható, hogy hogyan és hová ürítenek a szennyvízesek a területen. A képek a 
Kókára vezető út mentén a nyárfás akácos környezetben készültek. Annyi intézkedést tettünk 
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már az ügyben, hogy az egyik szippantósról készült   fénykép rendszámmal,  a mai  napon 
kiküldésre került részére a bírság. 

Hozzászólók: Farkas Gáborné, Katus Norbert, Szücsi Csaba, Lányi György

Horinka László polgármester:   Kaptam egy köszönőlevelet  a  Játszótér  ügyében,  melyet 
most szeretnék felolvasni. A levelet Rácz Betti küldte.

Több hozzászólás, észrevétel nem lévén megköszönöm az ülésen való részvételt, aktivitást, 
és azt ezennel berekesztem.

Sülysáp, 2007. október 17.

Gulyásné dr. Gál Ilona Horinka László
                             jegyző  polgármester

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Szücsi Csaba 
települési képviselő




